
Zápis z porady vedení konané dne 7. 9. 2015 

Přítomni: Dostál, Šrubařová, Malinka, Regner, Kohoutková, Matyska, Křenek, Bartošek, 

Rebok, Novotná Buršíková 

1. Kontrola úkolů, obecná sdělení  

 Rebok, Kohoutková a Křenek dokončí a odešlou hodnocení zaměstnanců.  

 Výběrová řízení na prvky páteřní sítě – technické požadavky jsou připraveny. 

V návaznosti na rozsah zakázky bude vypsáno výběrové řízení odpovídající formou.  

 Šrubařová zkontroluje, zda jsou divizím přiřazeny všechny položky 

z centralizovaných prostředků. 

 Stavební investice na síti pro příští rok upřesní síťaři do konce týdne.  

 Revize svěřeného majetku byla dokončena k 31. 8. Na jejím základě proběhne 

aktualizace seznamů divizními. Divizní připomenou svým lidem, aby se zamysleli nad 

majetkem k vyřazení, musí být hotovo před inventurami. 

 Vyšel nový organizační řád, upřesňující postavení prorektorů a začlenění ÚVT pod 

prorektora pro studijní záležitosti a IT. 

 

2. MUNIpedie  

– Bartošek představil návrh pro zpracování hesel za ÚVT a předložil příklad zpracování 

konkrétního hesla.  

– Ředitel pověřil finální odpovědností za texty do MUNIpedie o ÚVT Bartoška, svěřil 

mu pravomoc zadávat autorům hesla ke zpracování. Současně určil, že zástupcem 

Bartoška bude Michal Vičar v roli vedoucího oddělení vnějších vztahů. Vičar rovněž 

dohlédne na to, aby hesla byla srozumitelná i osobám bez předchozí znalosti ústavu. 

– RMU přislíbil autorům hesel odměnu 400 Kč za heslo. 

– Bartošek navrhuje zahrnout do kategorie významných počinů také účast v některých 

mezinárodních projektech.  

– Nápady a náměty pro další hesla či jejich zpracování posílat Bartoškovi.  

– Hesla týkající se současnosti a budoucnosti bude potřeba pravidelně aktualizovat. 

Odpovědnost za aktualizaci přejde na oddělení vnějších vztahů, za jednání s autory 

bude odpovídat vedoucí tohoto oddělení (Michal Vičar).  

– Další informace o aktuální situaci podá Bartošek před Vánocemi (14. 12.) 

 

3. Různé  

– V INETu byla vytvořena aplikace pro vyřazování majetku, je možno ji již nasazovat.  

– Kohoutková informovala, že zájem o účast na rozvojovém projektu 13+ „Synergie pro 

kvalitu dat“, který se týká ekonomicko-správních informačních systémů, vyjádřily i 

školy používající SAP. Cílem projektu je, aby se synchronizovala data, z nichž jdou 

výstupy státu, a zbytečně se nedublovala.  

– Malinka informoval, že jsme letos v rámci stáží SSME úspěšnější než loni, nastoupily 

dvě osoby.  

– Máme zájem účastnit se na dni průmyslových partnerů FI. Koordinátorem bude Vičar, 

kolegiu dáno ke zvážení, co bychom chtěli prezentovat.  



– Malinka upozornil, že 15. září končí možnost podávat projekty do Velké infrastruktury 

CESNET. Zájemci o certifikaci se rychle ozvou přímo Malinkovi, do čtvrtka musí být 

odevzdáno na projektovou podporu. V projektech stále platí třetinová finanční 

spoluúčast z veřejných zdrojů, není hrazeno cestovné ap. Konečné vyjádření přísluší 

řediteli, součástí žádosti jsou kompletní kalkulace nákladů.  

– Malinka nastolil otázku, zda je komunikace s CESNETem dostatečná, abychom věděli 

o aktuálním dění a zajímavých věcech. Malinka připraví do kolegia po výjezdním 

informace o naší interakci s CESNETem (kolegium 5. 10.)  

– Během tohoto týdne sdělí Matyska hlavní témata pro výjezdní zasedání. Divizní 

pošlou jména osob, které se mají zasedání zúčastnit.  

– Rebok informoval, že v září proběhne přechod na nového mobilního operátora 

(Vodafone). Dodá Křenkovi stručný návod pro dohledové centrum, aby dokázali 

reagovat ve chvíli, kdy se ozve někdo s problémem, že mu přestal fungovat telefon. 

INET je na přechod připraven. 

– Bezpečnostní oddělení připravuje prezentaci pro policii. Pracovníci oddělení současně 

podali 3 projekty do H2020. 

– Regner informoval, že děkan pedagogické fakulty se zdržel explicitního vyjádření 

podpory spolupráce v rámci e-learningu. Spolupráce bude i nadále pokračovat na nižší 

úrovni.  

– Ředitel rozhodl, že z projektů je možné vyplatit v zářijové výplatě odměny. Projektová 

podpora zjistí alespoň dílčí odhad celkových zvažovaných částek na odměny od 

vedoucích projektů a dodá řediteli. 

 

4. Informace od projektové podpory 

– Byla vyhlášena nová výzva programu SoMoPro 3, otevřená od 1. 9. 2015 do 30. 

11. 2015, více informací: 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:somopro_1.9.2

015 

– Byla vyhlášena nová výzva Grantové agentury MU (1. 9. 2015 - 31. 10. 2015), více 

informací: 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:gamu_1.9.2015 

– Dne 24. 8. 2015 byla vyhlášena nová výzva „Inkluzivní vzdělávání“ v rámci PO 3 

OP VVV (26. 10. 2015 - 30. 11. 2015) Více informací: 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:po3_op_vvv_2

4.8.2015 

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT 
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